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Activiteitenin De Dreef

Jeugddisco voor de basisschooljeugd
van 8 t/m 12 jaar op vrijdag 16 mei.
Tussen 19.00 en 21.00 uur kun je dan-
sen op muziek gedraaid door DJ Peter.
Pasje verplicht. Entree: € 1,15 inclusief
twee consumpties en vol is vol. Heb je
nog geen pasje? Neem dan een pasfoto
mee zodat wij er een voor jouw kunnen
maken.

Op het evenementenlein voor De Dreef
is vrijdag 2 meil weer een rollerdisco
van dit jaar. Alle jeugd is van harte wel-
kom. De avond begint om 19.00 uur en
duurt tot 21.00 uur. 
Natuurlijk is er weer volop muziek
gedraaid door DJ Eric. Pols-, elleboog-
en kniebescherming is verplicht en bij
nat wegdek gaat de rollerdisco niet
door. De komende maanden zal hier-
door op de eerste vrijdag van de maand
geen gewone disco zijn.

12+ Disco voor de jeugd van 12 t/m
14 jaar op vrijdag 16 mei. Tussen 21.30
en 23.30 uur kun je dansen op muziek
gedraaid door DJ Peter. Entree € 1,15
en consumpties zijn verkrijgbaar tegen
gereduceerde prijs van € 0,55 per con-
sumptie. Pasje verplicht of laa er een
maken voor € 1,15 en een pasfoto.
Ingang parkeerterrein bij De Dreef en
vol is vol.
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Boomfeestdag
in de Coevering 

In de feestelijk versierde laan werkten
jongens en meisjes onder leiding van
Wim Walravens, die deze dag voor het
laatst bij de gemeente het groen onder
zijn hoede had.
Bomen en Kunst was het motto en daar-
om werden er zelf gemaakte gedichten
in een fles onder de wortels van een
boom begraven. Over honderd jaar
kunnen ze die gedichten opnieuw
lezen, zei wethouder Wil Maasakkers die
zelf ook een gedicht voorlas en een
boom plantte. Daarna was het de beurt
aan Jo van Gerven van het IVN, die het
allemaal georganiseerd had. Ook Leo Le

Large, voorzitter van bewonersvereni-
ging ‘t Goor las een gedicht voor en
plantte namens de Waleweinlaan en
Adelaartlaan een boom. Zijn vereniging
bood de kinderen en ook de inmiddels
aangekomen tweede groep limonade
en cake aan.
In de Jozefschool in Zesgehuchten kre-
gen de kinderen van wethouder Wil
Maasakkers een certificaat en hij onder-
vroeg de kinderen op hun kennis van
het bomenplanten. Daar hadden de
leraren lessen aan besteed en de kinde-

De stilte in de Waleweinlaan werd woensdagmorgen 26 maart jl. erg
ruw verstoord. Waren we al dagen gewend aan draglines en vrachtwa-
gens, omdat fase 3 en 4 van de plantsoenreconstructie uitgevoerd wer-
den, toch was het woensdag anders. Grote bomen met kluit werden
aangevoerd, bakken met plantjes kwamen met een plof op de grond en
dertig kinderen van groep acht kwamen enthousiast aanfietsen. Ze
waren van de Jozefschool uit Zesgehuchten, de enige school die nog
geen bomen had geplant in de afgelopen jaren.

Lees verder op pagina 2
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A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur

ren wisten het prima te verwoorden.
Leo Le Large vertelde over de Tweede
Wereldoorlog toen meer bomen wer-
den omgezaagd dan geplant en hij
hoopte dat voor deze kinderen hun
bomen nog veel jaren zullen kunnen
groeien. Bovendien bedankte hij de kin-
deren voor hun hulp die de buurt nog
mooier heeft gemaakt. Jo van Gerwen
bood tot slot Wim Walravens bloemen
aan en ook een fles wijn van ‘t Goor
onderstreepte de dank aan hem. ■

Vervolg van pagina 1

Coevering
ontmoet
B&W
Op woensdag 4 juni kunnen de bewo-
ners van de Coevering in discussie met
B&W. De avond is georganiseerd door
Wijkoverleg Coevering 2000 en word
gehouden in De Dreef. U bent vanaf
20.00 uur welkom. Dit is een correctie
op het vorige wijkblad waarin 24 juni
was vermeld. 

Op de agenda voor deze avond staat
o.a:
• revitalisering en bouwpannen van

het winkelcentrum;
• duurzaam Veilig. Vervolg op raads-

besluit om van de Coevering een
30 km zone te maken; 

• groenvoorziening - plan van aanpak
en onderhoud;

• geluidsoverlast van de A 67;  
• evaluatie Diftar;
• hondenbeleid. ■

Slotdrive dames
bridgeclub
dinsdagmorgen
in De Dreef
De dames hebben het seizoen 2002/
2003 afgesloten met een gezellige
drive. Ze deden dat, zoals gebruikelijk,
op dinsdagmorgen in de prettige am-
biance van De Dreef in de Coevering.
Ontstaan uit een groepje dames die na
het tennissen bij de Mast een spelletje
bridge gingen spelen, is deze groep uit-
gegroeid als een hechte club die iedere
dinsdagsmorgen, in het winterseizoen,
gaat bridgen.
Tijdens deze slotdrive werden de sei-
zoenkampioenen gehuldigd en dat
waren: op de eerste plaats Gerda Smith
en Toos Lefferts, gevolgd door Hester
Hansen en Marijke Ter Morsche. Op de
derde plaats waren geëindigd Ans
Bulsink en Yvonne Vlemmix.
Inmiddels is de groep zo groot gewor-
den dat een wachtlijst in zicht komt.
Dus als u interesse heeft bel dan:
2857059 of 2863330. ■

Pas op voor
groene vingers
Groene vingers; wie ze nog niet heeft
kan ze krijgen. Het is bij lang niet ieder-
een bekend dat de gemeente Geldrop
aan de inwoners van de Coevering
tegen een geringe vergoeding een stuk-
je aardbol ter beschikking stelt om daar-
op zijn eigen onbespoten blaadje sla of
zijn eigen bosje bloemen te kweken.
Aan het parkeerterrein van de midget-
golf is het terrein van volkstuinenvereni-
ging “De Coevering” te vinden. Deze
vereniging huurt van de gemeente het
terrein en verhuurt dat op haar beurt
aan haar leden in stukjes (tuintjes) van
vijftig of honderd vierkante meter. Er is
plaats voor in totaal ongeveer zestig
tuintjes. Door natuurlijk verloop zijn er
momenteel enkele plaatsen vrij. De kos-
ten zijn gering: per vijftig vierkante me-
ter bedraagt de huur 11 euro voor een
heel jaar. Bent u op zoek naar een ge-
zonde hobby, neem dan contact op met
een van onderstaande bestuursleden.
Piet Steuten, Bosrand 36, telefoon
2854210 of Teun van Lopik, de Burght
204, telefoon 2859109. ■

Tentoonstelling IVN Geldrop
“Wie overwintert waar?”
De tentoonstelling vindt plaats in “de
Paardestal” in het kasteelpark te Geldrop.
Wat doen al die dieren om de winter
door te komen?
• Veel vogels en ook enkele vlinders

trekken weg;
• sommige dieren gaan in winterslaap;
• andere doen het rustig aan;
• en van de insecten zien we heel

weinig.
Maar in het voorjaar zijn ze er ineens
weer. Ook dit jaar is er weer een

prachtige diaserie te bewonderen,
gemaakt door Ad Brouwers, in het
Koetshuis naast de Paardestal.

De tentoonstelling is geopend t/m
30 november, elke zondagmiddag
van 14.00 tot 17.00 uur.
Schoolklassen en andere groepen kun-
nen eventueel ook op andere tijden
terecht. Neem hiervoor contact op met
mevrouw M. v.d. Sluis, telefoon 040-
2854681. ■
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Slaapsystemen

Comfortkamers

Boxsprings

Bedtextiel

De Beddenwinkel
Een wakkere kijk op slapen

De Beddenwinkel
Een wakkere kijk op slapen

Vanaf nu.
On-line bestellen

www.debeddenwinkel.nl.

Nieuwendijk 18  Geldrop
Tel.: 040 - 2860133
www.debeddenwinkel.nl
info@debeddenwinkel.nlHoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop

Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

Tropisch genot
binnen handbereik
In Winkelcentrum Coevering is sinds 1
maart de Tropische winkel Umesh
gevestigd. Er zijn allerlei tropische pro-
ducten verkrijgbaar. Sri-lankese, Suri-
naamse, Antilliaanse, Afrikaanse, Hin-
doestaanse en Chinese producten zoals
groenten, kruiden en alle soorten rijst.
Ook allerlei niet eetbare dingen die aan-
sluiten op de verschillende culturen zijn
in deze winkel te vinden waaronder
haarbenodigdheden zoals verf, haar-
stukken en -versieringen en Afro-pro-
ducten. Eigenaar Shama en zijn vrouw
Dwarka zijn onder andere iedere zater-
dagochtend al om vijf uur in de och-
tend op pad om inkopen te doen. Voor
de huur van Indiase video’s en dvd’s kun

je bij Umesh terecht, en ook muziekcas-
settes en cd’s met muziek uit verschillen-
de culturen behoren tot het assorti-
ment. Een leuke bijkomstigheid is dat er
diverse lekkere belegde Surinaamse
broodje te koop zijn en Roti. Roti is een
pannenkoek gevuld met kip, groente en
allerlei vullingen naar keuze erin. Ook is
Surinaams eten in kleine of grote hoe-
veelheid, voor bijvoorbeeld een feestje,
te bestellen. 
De winkel is geopend op maandag van
13.00 tot 18.00 uur, dinsdag en woens-
dag van 10.00 tot 18.00 uur, donder-
dag en vrijdag van 10.00 tot 20.00 uur
en op zaterdag van 10.00 tot 18.00 uur.
■
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Het wietmeisje
Je bent een keurige dame, dat denkt ook de buurt. Een ongeschonden
imago je hele leven al. Een nette opvoeding, nooit gekke dingen. En
dan op een dag gaat bijna je reputatie aan diggelen. Alleen omdat je
een goede daad wilde doen.

Het nette keurige meisje, of eigenlijk
dame vanwege de iets gevorderde leef-
tijd, heeft een hekel aan zwerfvuil. Niet
dat ze daarin alleen staat, ik erger me
daar ook stevig aan. Maar nu even
terug naar dat keurige meisje. Ze had
op een sombere zondagmiddag gezien
dat er aan de andere kant van de snel-
weg een hoop tuinafval in vuilniszakken
lag rond te slingeren. Omdat ze toch
wat van dat groenspul uit de tuin naar
de stort wilde brengen leek het een
goed idee om dat gedumpt afval ook
mee te nemen. Zo gezegd, zo gedaan. 

Onderweg naar de stort was er in de
auto een vreemde geur te ruiken. Met
het raampje open ging het net. Bij de
slagboom keek de medewerker van een
beetje vreemd naar het keurige meisje.
Wat rook die auto vreemd. Met een
diepe snuif probeerde hij die lucht thuis

te brengen. Met piepende banden reed
ons keurig meisje snel verder. Zij had
intussen die lucht weten thuis te bren-
gen. Wietlucht, ze had de hele achter-
bak vol liggen met wietplanten. En dat
geeft me een lucht. Heel snel heeft ze
alles in de eerste de beste container
gedumpt. Weg is weg. Met de zweet-
druppels op het voorhoofd is ze snel
weer weg gereden weggedoken achter
haar stuur.
Thuis gekomen heeft ze snel de auto
van binnen en van buiten gewassen.
De avonden heeft ze in het donker
doorgebracht. Ze was bang dat teveel
verlichting de buren aan het roddelen
zou brengen, “kijk ze is weer bezig met
een nieuwe serie van die wietplanten”.
Dat krijg je van gezonde voorjaarso-
pruimwoede. ■

Flierefluiter

Horen, zien en
niet luisteren (7)
Op een gedenkwaardige dag dacht ik:
"Kom laat ik eens aardig zijn en onze trou-
we viervoeter voor de tweede keer van-
daag uitlaten". En dat heb ik geweten! 
Al wandelend in een lekker najaarszonne-
tje liep ons beestje al snuffelend mee.
Geen vuiltje aan de lucht. Totdat het
handvat van de treklijn uit m’n handen
schoot, want meneer had weer wat zien
vliegen. Zich van de prins geen kwaad
wetend, stoof hij door het grijs groene
kreupelhout, drie meter afgerolde lijn ach-
ter zich aan slepend. Een verwoede
poging om nog op het handvat te gaan
staan mislukte net. Deze schoot al dieper
de bossage in. Daar sta je dan. De hond
zo gek als een deur, struinend van hot
naar haar, over takken, door de prut en
niet van plan te luisteren.  
Dat de hond smerig werd, was minder
erg. Die lijn om die takken heen en hij
daar aangelijnd midden in de blubber, dat
was het probleem. In eerste instantie heb
ik plat op m’n buik liggend getracht bij het
handvat te komen. Mooi niet dus, want
die schoot alweer een stukje verder de
boesboes in. Sorry natuurliefhebbers, ik
heb een paar takken moeten knakken om
tenminste iets aan deze situatie te doen. 
Eindelijk had ik de riem te pakken, maar
dan? De hond midden in een poeltje net-
jes aangelijnd. Alleen zat de lijn links en
rechts om takken heen gedraaid. We kon-
den elkaar zien, maar dat was dan ook
alles. Gelukkig stond Bowie niet stil. Hij
racete voor zover dit mogelijk was van
links naar rechts. Op het moment dat zijn
kop aan de goede kant van een tak was,
kon ik door hard aan de lijn te trekken
hem steeds dichterbij krijgen. O, wat was
ik helemaal niet blij toen hij onder de prut
eindelijk naast me stond. En stinken dat
meneer deed.  Er waren nog twee proble-
men. Hij wou zich lekker droog schudden
en ik moest het handvat nog los zien te
krijgen. Uiteindelijk is ook dit gelukt. Op
weg naar huis gedroeg hij zich voorbeel-
dig, zo van: wat een lief hondje ben ik
toch hè. Als beloning mocht hij in bad en
dat vond hij zaaaaaaaaaalig. ■

Zar Blok

Jan van Bussel niet
gekozen in provincie 
Op 11 maart j.l waren de provinciale
verkiezingen. Jan van Bussel deed mee
voor Leefbaar Brabant en stond op
plaats 3 van de lijst. Helaas voor hem
heeft Leefbaar Brabant maar één zetel
gehaald. Aloyis Jetten zit nu namens de
partij in de provincie. ■



Uw mening over het parkeren
voor het winkelcentrum. 
De vraag: heeft u last van het parkeren
voor de deur van het winkelcentrum.

Verschillende mensen ergeren zich over
het parkeren voor de deur van het win-
kelcentrum. Dit terwijl er voldoende
parkeervakken leeg zijn. Hierdoor wordt
regelmatig de doorgang geblokkeerd.
Misschien een goed idee voor de ge-
meente om wat extra borden te plaatsen.

Uw mening over de retournette
De vraag: de gemeente heeft u onlangs
een proef aangeboden. Al uw blik,
kunststof flacons, tetrapakken en drank-
kartons kunt u voortaan gratis aanbie-

den aan de milieustraat. Dit geldt niet
voor de vrijdagen en zaterdagen van-
wege de verkeersdrukte. 
Omliggende gemeenten bieden hun
inwoners een veel betere oplossing. In
Mierlo en Waalre zijn retournettes ge-
plaatst in of aan een supermarkt. Ieder-
een kan hier eenvoudig en gratis het
bovengenoemde afval kwijt. 

Veel bewoners van de Coevering heb-
ben aangegeven dat men een retour-
nette bij het winkelcentrum een veel
betere oplossing vindt dan de milieu-
straat. Men verwacht een positieve uit-
straling voor het winkelcentrum. En het
is handig dat je voor het winkelen je af-
val kwijt kan. Gaat in één moeite door. ■
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Uw mening gevraagd 
De afgelopen twee maanden is naar uw mening gevraagd op onze web-
site www.wijkbladcoevering.nl. U vindt regelmatig een nieuwe Uw Me-
ning op onze website.

ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

Wijkbewoners
komen met een
derde variant
groenreconstructie
Begin dit jaar presenteerde de gemeen-
te twee varianten voor de groenrecon-
structie van een gedeelte van de
Bosrand, Hudsonstraat, J.Davisstraat,
Vespuccistraat, Vasco da Gamastraat en
J. Franklinstraat en de Nansenstraat. Na
deze avond bleken veel bewoners
bezwaren te hebben tegen de gepre-
senteerde varianten. Intussen heeft een
gesprek plaatsgevonden tussen ge-
meente en de vereniging Huiseigenaren
Coevering Centraal.

Op 13 maart zijn er diverse aanbestedin-
gen gedaan in het kader van de groen-
voorziening. De Coevering is nog niet
aanbesteed. De gemeente is intussen al
wel begonnen:
• De bomen worden volgens het

reconstructieplan gerooid;
• De beplanting in de groenstroken

aan de J. Davis-, J. Franklin-, Vasco
da Gama- en Vespuccistraat zal
worden vervangen;

• Het aantal parkeerplaatsen in de
J. Franklin-, Vasco da Gama- en
Vespuccistraat wordt uitgebreid;

• Op de parkeerplaatsen aan de Vasco
da Gamastraat wordt een vakmarke-
ring aangebracht;

• Rond de speelplekken in de
J. Franklin- en de Vespuccistraat
zullen hekwerken met een honden-
rooster worden geplaatst.

De verharde pleintjes:
Hier was door de bewoners de wens
uitgesproken om deze te behouden,
omdat veel kinderen hier spelen. De ge-
meente doet voorlopig niets aan deze
pleintjes. 

Wat gaat er gebeuren:
De gemeente gaat van Leuken & Part-
ners vragen de plannen voor het groen
in de straten en de verharde pleintjes
nog eens goed te bekijken en waar
mogelijk aan te passen. Daarbij zal voor-
op staan dat het hele plan, als groenar-
chitectuur en als groenvisie van de ge-
meente in grote lijnen overeind moet
blijven. De gemeente zal door middel
van een bewonersbrief en een gesprek
binnen een kleine groep van bewoners
de nieuwe plannen presenteren. Er is dan
geen inspraakmogelijkheid meer, maar
alleen informatie naar de bewoners toe
wat de aangepaste plannen zijn. ■
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Brand in de terrasflat
aan de Waleweinlaan 

Automatisch is je eerste gedachte:
“Eruit”!!! Vlug het vrouwtje gewekt, snel
iets warms aangetrokken en verder alles
achtergelaten. Het einde van onze gale-
rij (op de vierde verdieping) wordt afge-
sloten door een verticaal schot met
daarop de tekst: “Bij brand doortrap-
pen”. Dat viel nog best tegen!! Na een
vijftal karatetrappen bezweek het schot
en was de vluchtweg via het platte dak
vrij naar de brandtrap. Binnen een
kwartier stond ‘t gehele voorterrein vol
ambulances, brandweer- en politieau-
to’s. Waar ze allemaal zo snel vandaan
kwamen, vraag het me niet, maar het
was overweldigend.

Je leeft op dat moment in een soort
roes. Het is allemaal zo onwezenlijk. Het
lijkt wel of je deel uitmaakt van een ake-
lige film. Dit is iets wat je wel eens op TV
hebt gezien en ook in de krant lees je
soms over dergelijke rampen, maar dat
het zo vlak voor je deur of bij je buren
gebeurd, daar sta je echt niet bij stil.
De hulpverlening was trouwens formid-
abel. Alle betrokken bewoners werden
met een bus naar het boven de Sporthal
Coevering gelegen café-restaurant Hoog
en Droog vervoerd, alwaar koffie, brood-
jes en drankjes werden geserveerd.

Eigenaar Hans van Leeuwarden beves-
tigde zijn reputatie als uitstekend gast-
heer en had voor iedereen die daar
behoefte aan had een bemoedigend
woordje. Tegen half zes ‘s morgens kre-
gen alle bewoners te horen of ze al dan
niet naar hun eigen appartement terug
mochten. Voor een aantal bewoners
was dit helaas niet mogelijk gezien de
roet- of waterschade in hun flat. Deze
mensen zijn voor onbepaalde tijd onder
dak in het NH Geldrop Hotel (voorheen
Golden Tuliphotel) aan het Bogardeind.

Alhoewel het gehele gebouw niet direct
als “brandgevaarlijk” betitelt mag wor-
den, was de opmerking van wethouder
Maasakkers op Omroep Brabant TV niet
geheel waar dat het pand aan alle
brandweervoorschriften voldeed en pas
nog door de brandweer was gecontro-
leerd. Persoonlijk en op eigen initiatief
als bestuurslid van de huurdersbelan-
genvereniging, heb ik medio 2001 met
de heer S. van Doren van de Brandweer
Geldrop een rondgang door het ge-
bouw gemaakt, waarna een uitvoerig
inspectierapport ons is toegestuurd, met
daarin de nodige op- en aanmerkingen
alsmede diverse adviezen ter verbete-
ring van de algehele brandveiligheid in

In de nacht van donderdag op vrijdag 14 maart j.l. werd onze nachtrust
wreed verstoord. Wakker geworden van luid geroep, glasgerinkel en kei-
harde brandweersirenes deden het ergste vrezen. Iemand drukte fana-
tiek op de deurbel. Bij een vluchtige inspectie op de galerij aan de voor-
kant van ons appartement, sloeg de schrik me om het hart. Juist voor-
bij de liftschacht sloegen dikke zwarte rookwolken omhoog langs het
gebouw. Aan de achterzijde joegen metershoge felle oranje vlammen de
hoogte in.

het  gehele appartementencomplex. De
op- en aanmerkingen in het rapport
betroffen onder meer onvoldoende
voorziening in vluchtwegaanduiding
(d.m.v. pictogrammen), geen twee
onafhankelijke vluchtwegen. Een voor
oudere of behoeftige mensen niet door
te trappen eindschot op de galerijen.
Ondeugdelijke/ontbrekende noodver-
lichting, niet op tijd gecontroleerde
brandblussers en diverse adviezen zoals
rookmelders in gemeenschappelijke
ruimten etc. Na deze ramp (welke
gelukkig zonder slachtoffers is verlopen)
zullen hopelijk op zeer korte termijn alle
mankementen door de verhuurder in
orde worden gemaakt, hetgeen wij vol-
gen!! ■

Gerrit de Bruijn, 
voorzitter huurdersbelangenvereniging
Waleweinlaan 101 - 289

Muzikanten
gezocht
Hans Karel is op zoek naar 15 tot 20
muzikanten om een nieuw orkest te
starten. Gezocht wordt naar serieuze
kandidaten die goed vooruit kunnen op
koper, slagwerk en hout. Het repertoire
van het orkest wordt een variatie van
verschillende stijlen waaronder lichte
muziek, jazz en pop. 
Wie interesse heeft kan zich melden bij
Hans Karel, 06-47668570 of hansikarel
@hotmail.com.
Hans Karel is al van jongs af aan bezig
met muziek. Eerst als tamboer, later als
trompettist. In 1990 is hij trompet gaan
spelen bij de politie harmonie in Eind-
hoven. Optreden in het buitenland en
het Muziekcentrum Frits Philips zijn
hoogtepunten. Ergens naar toe werken
doet hij graag. Maar ook heeft hij vijf
jaar in het dweilorkest Sizamo gespeeld.
Veel vrijblijvender dan spelen in een
harmonie. 
Binnen de politie harmonie heeft hij
geprobeerd om opnieuw een orkest op
te starten. Dat orkest had vroeger be-
staan maar was doodgebloed. Helaas
lukte het niet om het orkest nieuw leven
in te blazen.

Op een verjaardagfeest kwam Hans in
contact met vertegenwoordigers van
een stichting die muziek een warm hart
toe dragen. Hier werd een nieuw initia-
tief ontwikkeld om een nieuw orkest op
richten. Een orkest met kwaliteit, dat is
de wens van Hans Karel. ■
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jeugd rubriek

Chatten
Je komt van school af en gaat huiswerk
maken. Heb ik uiteindelijk alles af en
dan gaan we meestal eten. Na het eten
ga ik op MSN. Mijn vrienden zijn er dan
meestal ook. 
Bijna iedereen in mijn klas heeft wel een
hotmailadres. Ik vind het heel leuk, om-
dat je nog eens gezellig kan praten over
de dag die je achter de rug hebt. Het is
ook spannend, omdat je niet kunt zien
wat de ander achter de computer doet.
Bijvoorbeeld lachen. Soms komt er ook
plotseling iemand die je niet kent uit het
niets die met je wil chatten, maar die
klik ik meestal weg. 
Ik chat alleen met mensen die ik ken.
Smilies (symbolische gezichtjes die je
aan kunt klikken) vind ik ook wel leuk,
want daar kun je je gevoel een beetje
mee beschrijven. Kortom, ik vind chat-
ten heel leuk. ■

Merijn van Wanroij

Merijn van Wanroij,
12 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.

Actiedag op het Strabrecht

Er is een tijdje geleden een actiedag
gehouden bij mij op school. We zamel-
den toen geld in voor een school in
Gedaref (Afrika). Je kon bonnetjes
kopen voor € 0,50 per stuk. Voor zo’n
bon kon je dan iets doen of kopen,
zoals een suikerspin, een wafel, poffer-
tjes of andere hapjes. Je kon ook video-
spellen spelen, klimmen in een klim-
wand, deelnemen aan een kussenge-
vecht, leraren nat gooien met een spons
of griezelen in een spookhuislokaal.
Iedere klas van de school had een eigen
attractie bedacht. Onze klas had be-

dacht om samen met Peter Lusse op de
foto te gaan. Hij speelt in “Schiet mij
maar lek” en “Vrienden voor het leven”.
Voor twee bonnen kon je met hem op
de foto. De actiedag was superleuk. Je
kon er heel veel leuke dingen doen en
het was allemaal voor het goede doel.
Ik geloof dat de school ongeveer €

13.000,00 heeft opgehaald. Ik zelf
moest foto’s maken van kinderen die
met Peter Lusse op de foto wilde. Ik ben
zelf ook op de foto geweest met hem. ■

Merijn van Wanroij

Countrydansen
Ik ben Britt de Bont en ik ben 9 jaar.
Ik zit al 4 jaar onder countrydansen.
Het is zo leuk om te dansen. Maar
wat ik jammer vind, is dat we maar
met vijf kinderen countrydansen. 
Ik ben vrijdagavond naar een count-
ryavond geweest in De Dreef en dat
is zo leuk. We stonden er met drie
kinderen tussen al die grote mensen
te dansen. Wel leuk, maar wel veel
te weinig. 
Als je zin hebt, kom gewoon eens kij-
ken en meedoen, zodat we een gro-
tere club krijgen en we meer kunnen
optreden met een grote club en niet
met zijn vijven. ■

Tot ziens. 
Britt

OPROEP
■ BESPEELT U EEN MUZIEKINSTRUMENT ■ VINDT U HET LEUK OM IN
EEN GROEP TE MUSICEREN ■ VINDT U HET EEN UITDAGING OM DEEL TE
NEMEN AAN MUZIEKUITVOERINGEN ■ ZOU U DAARIN WILLEN IN-
VESTEREN ■ WERKT U GRAAG MET JONGE- EN OUDERE MUZIKANTEN
■ WILT U AAN ZOIETS SERIEUS MEEDOEN ■ HOUDT U VAN GEZEL-
LIGHEID ■ WILT U ONDER BEGELEIDING VAN EEN GOEDE DIRIGENT
MUSICEREN ■ OF BENT U ZELF DEGENE DIE HET DIRIGEERSTOKJE TER
HAND WIL NEMEN           ■ DAN BENT U DEGENE DIE WIJ ZOEKEN VOOR

ONS KWALITEITSORKEST IN OPRICHTING ■?INLICHTINGEN TE VERKRIJGEN BIJ:
Hans Karel: tel: 040-286 76 91of 06 476 685 70, e-mail: HansiKarel@hotmail.com

■ big band ■ lichte muziek ■ rock ■ pop ■ egelander ■ marsmuziek ■ enz.
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Voortgang Revitalisering winkelcentrum Coevering

Uit de reacties blijkt dat alle partijen aan
het wachten zijn op de gemeente. Die is
nu aan zet. Veel duidelijkheid over de
plannen van de gemeente is er niet,
overleg ook niet of nauwelijks. On-
tevredenheid des te meer. De bal ligt op
dit moment helemaal bij wethouder
Maasakkers. Hij heeft een complex pro-
ject, met veel deelnemers, tot een goed
einde te brengen. Op 4 juni heeft de
wijk de mogelijkheid om zich tot de bur-
gemeester en wethouders te richten tij-
dens een discussieavond in De Dreef.
De revitalisering van het winkelcentrum
zal hoog op de agenda staan. 

Eerst het positieve nieuws:
Bijna 2 jaar hebben de gemeente en de
parochie gesproken over de verkoop
van de Petrus en Paulus kerk. Lange tijd
heeft de parochie de kerk pas willen
overdragen als ook de verkoop van de
Maria Magdalena kerk geregeld was.
Onlangs is die koppeling losgelaten en
wordt de kerk overgedragen voor € 361,-
De gemeente gaat nu de procedure
voor de aankoop opstarten en begin
september is naar verwachting alles
afgerond en kan (mogelijk) worden
begonnen met de verbouwing.
Het bureau Croonen Adviseurs is op dit
moment bezig met het uitwerken van
het voorontwerpbestemmingsplan voor
het winkelcentrum en de directe omge-
ving. Naar verwachting kan dit bestem-
mingsplan medio april naar het college.
De volgende stap is dat de bewoners
van de Coevering geïnformeerd wor-
den. Het bestemmingsplan voorziet in
de uitbreiding van het winkelarsenaal,
de bouw van kantoren en appartemen-
ten. Het bestemmingsplan voorziet in
twee varianten wat betreft de apparte-
menten. Omdat er nog geen overeen-
stemming met het BP-station over het
sluiten van de LPG installatie is er een
artikel 19 procedure nodig om te kun-
nen beginnen met de revitalisering. Het
gaat hier dan om een tijdelijke ont-
heffing. Het probleem met het LPG-sta-
tion zal op termijn opgelost moeten
worden.

Dat het winkelcentrum voor de ge-
meente belangrijk is kwam enige tijd
geleden naar voren uit een onderzoek
van het Buro Droogh, Trommelen en
Broekhuis. Ook wordt in dit rapport mel-

ding gemaakt van de verouderde situ-
atie van het winkelcentrum en wordt
aangegeven dat een revitalisering
noodzakelijk is. 

Ahold en Laurus geven aan nog steeds
geïnteresseerd te zijn in de voorgestelde
revitalisering waarbij de AH vestiging
verhuist naar Genoenhuis en de Edah
naar de westzijde van het winkelcen-
trum. Ook zij wachten af “de gemeente
is aan zet” vertelde een woordvoerder
van Ahold.
Ook Muldershof is nog steeds optimis-
tisch. P. de Ley geeft aan dat het de laat-
ste jaren stroef gelopen is, mede door
het grote aantal wisselingen binnen de
gemeente. Een drietal wethouders, de
burgemeester en een groot aantal amb-
tenaren hebben zich al met de revitali-
sering beziggehouden. Het laatste
gesprek met de bouwcommissie kan hij
positief noemen. Het probleem met het
LPG-station ziet de Ley niet zo. Gewoon
zo snel mogelijk afkopen. Als er nog lan-
ger gewacht wordt kost dat alleen maar
meer geld. De gemeente is nu aan zet is
ook de mening van de Ley.

Nu het meer negatieve nieuws:
Het LPG station is een duidelijk pro-
bleem voor de voortgang van de revita-
lisering. Als dit station niet gesloten
wordt op korte termijn zal een artikel 19
procedure nodig zijn om te kunnen
beginnen. Het is totaal onduidelijk wat
hiervan de uitkomst gaat worden.
Eigenaar Maas van het BP-station geeft
aan dat hij recentelijk flink geïnvesteerd
heeft. Zonder een goede schadevergoe-
ding zal het LPG-station niet gesloten
worden. Een aantal maanden geleden
heeft Buro Gloudemans een onderzoek
gedaan naar het verlies in omzet als het
LPG-station wordt gesloten. Dit om de
hoogte van de afkoopsom te bepalen.
Maas heeft sindsdien niets meer van de
gemeente gehoord. Hij ziet een tijdelij-
ke ontheffing om de start van de revita-
lisering mogelijk te maken niet zitten. 

Het bestuur van De Dreef liet vorig jaar
enthousiast tekeningen zien van een
uitgebouwde kerk. Het enthousiasme
heeft op dit moment plaatsgemaakt
voor scepsis en ontevredenheid. De
gemeente heeft het Medisch Centrum
naast de kerk te koop aangeboden aan

de doktoren. Hierdoor kan de kerk niet
uitgebouwd worden aan de achterkant.
Het bestuur van De Dreef is nu bang dat
het karakteristieke uiterlijk van de kerk
geweld aangedaan gaat worden. Ook
worden er vraagtekens gezet bij de
ruimte die straks beschikbaar gaat
komen. Het mag duidelijk zijn dat De
Dreef niet te veel wil inleveren en mis-
schien zelfs niet wil verhuizen.

In het voorontwerpbestemmingsplan
worden een tweetal ontwerpen voor de
woontoren opgenomen. Vanwege de
vele tegenstand die vorig jaar bleek bij
een voorlichtingsavond van de gemeen-
te mag verwacht worden dat bewoners
zich verzetten tegen plannen van een te
hoge woontoren. Ook dit ‘verzet’ kan
de revitalisering ophouden. In het kader
van de bestemmingsplanprocedure moe-
ten ook bodemonderzoeken en akoesti-
sche onderzoeken uitgevoerd worden.
Ook de uitkomsten van dit soort onder-
zoeken kan vertraging opleveren.

Hoe gaat het verder
De gemeente is nu aan zet zeggen alle
betrokken partijen. De winkeliers zijn
ontevreden over het lange traject en
over de samenwerking met de gemeen-
te. Tijdens overleg wordt weinig con-
creets toegezegd. Men heeft het gevoel
maar wat aan het lijntje gehouden te
worden. Men is bang dat als er niet snel
wat gaat gebeuren met het winkelcen-
trum het bezoekersaantal naar beneden
gaat lopen met alle problemen van
dien. De Dreef is het wachten en de
onzekerheid van de laatste twee jaar
ook moe. Ahold en Laurus wachten
geduldig af. Ook het BP-station wacht
af tot er een goede regeling wordt
getroffen. En wat betreft de burgers.
Ook zij kunnen alleen maar wachten op
de plannen van de gemeente. Binnen-
kort zal het voorontwerpbestemmings-
plan in ieder geval meer duidelijkheid
geven. ■

Rob Biesters

De Coevering wacht al ruim acht jaar op de revitalisering van het win-
kelcentrum. De vraag is wat de wijk in de nabije toekomst mag ver-
wachten. Daarom is aan alle betrokkenen gevraagd wat de huidige
stand van zaken is en wat er binnenkort gaat gebeuren. 

Jaarvergadering
Coevering 50
Op maandag 12 mei wordt in de
Funzaal van De Dreef de jaarvergade-
ring gehouden. Belangrijk agendapunt
is het aftreden van voorzitter Harry
Lefferts. De leden van Coevering 50 zul-
len per nieuwsbrief nader geïnformeerd
worden. ■
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Kunstwerk in Geldrop

Werk houden is
ook een KUNST...
Het houdt ons maar bezig, het
kunstwerk op de rotonde midden op
de doorgaande weg in ons mooie
dorp, maar zijn we er wel goed mee
bezig? Wat heeft het al niet gekost?
Iedere keer een nieuwe discussie
over wat er moet komen  staan,  van
dozen naar harten..... Zouden we
de gelden niet beter kunnen beste-
den aan zaken die nu vanwege de
financiën op de lange baan worden
geschoven en waar de burgers in
Geldrop meer mee gebaat zouden
zijn? 
Mag ik twee voorbeelden noemen: 
De geluidswal langs de A67 is niet
volledig en de veiligheid in een aan-
tal straten wordt niet geoptimali-
seerd omdat er geen geld is...
Zullen we er maar een mooi bloe-
menperk van maken, dat is veiliger,
het leidt het verkeer niet af en véééél
goedkoper.
Vrijwilligers gevraagd. Het is volgens
mij een klein kunstje! ■

Pestvogels op de
Willem Barentszweg
Een tijdje geleden hielp ik mijn vrouw
met het ophangen van de vitrage. Zoals
gewoonlijk keek ik naar het plantsoen
en de vogels. Ineens zag ik, behalve een
paar merels, ongeveer twaalf bruingrij-
ze vogels. Ze waren ongeveer zo groot
als een spreeuw. Ik dacht eerst aan
kraanvogels, een soort lijster. Die er elke
winter wel een stel komen. Maar die zijn
iets groter dan deze vogels. Toen zag ik
dat ze een kuifje hadden en dacht:
‘pestvogels.’ De pestvogel is een zeer
onregelmatige wintergast. Zelf heb ik ze
maar eenmaal eerder gezien. Dat was
achtentwintig jaar geleden in een ber-
kenbos vlakbij de Smelen. De pestvogel
is herkenbaar aan de roze-bruine kuif,
korte staart met gele eindrand en zwar-
te keelvlek. De bovendelen grijsachtig
bruin, de onderkant licht roze-bruin.
Donkere vleugels, wit en geel getekend
met rode lakplaatjes aan het einde van
de pennen. Een prachtige vogel dus.

Zijn naam dankt hij waarschijnlijk aan
het feit dat men in de middeleeuwen
zijn onregelmatige verschijnen in ver-
band bracht met de pest. Voedsel in de
winter voornamelijk bieten. Hier in het
plantsoen aten ze blauwzwarte bessen,
een soort liguster denk ik. Hun broed-
gebied is Noord-Scandinavië, Finland,
Rusland tot Oost Siberië. Daar voeden
ze hun jongen, voornamelijk met mug-
gen die daar rijkelijk voorkomen. Het
nieuwtje voor de  vogelspotters had
snel zijn ronde gedaan, want het was
druk met mensen met foto- en kijk appa-
ratuur van de Willem Barentszweg via
de Reinoutlaan naar de Dommel. Twee
weken lang heb ik ze gezien. Of ze nog
langer zijn gebleven weet ik niet. Nu
zullen ze wel weer terug zijn naar hun
broedgebied. Hopelijk komen ze daar
weer behouden aan. ■

R. Jansen, Willem Barentszweg 7



Tegen de tijd dat u dit wijkblad leest zijn
de flats aan de J. Carstenszweg verla-
ten. De laatste bewoners zijn begin april
vertrokken en vier flats staan na dertig
jaar intensief gebruik leeg in afwachting
van afbraak. Misschien zijn de eerste
sloopwerkzaamheden al begonnen. De-
ze vier flats hebben in hun dertigjarige
bestaan al heel wat meegemaakt. In dit
wijkblad kunt u een korte samenvatting
lezen. Een uitgebreider verhaal, inclusief
veel foto’s, kunt u vinden op onze web-
site www.wijkbladcoevering.nl. Het is
een verzameling artikelen uit het Eind-
hovens Dagblad, het Wijkblad en gege-
vens van de gemeente aangevuld met
foto’s. 

De geschiedenis van de J. Carstensweg
gaat terug tot ongeveer 1965 toen de
eerste plannen op de tafel kwamen.
Een achttal flats werden toen gepland
aan deze straat. Elke flat had zijn eigen
naam, zoals Pieter Keyzerstaat, Cornelis
de Houtmanstraat, Dirk Hartogstraat.
Ook de ligging van de flats is in de loop
van de tijd gewijzigd. In de eerste plan-
nen lagen de flats parallel aan elkaar. In
de latere plannen waren de bekende U’s
te zien. Van deze acht flats zijn er uit-
eindelijk vijf gebouwd. Als in 2003 vier
van de flats gesloopt worden blijft
alleen het Raamveld over. De laatste van
de acht die ooit op de tekening ston-
den. De vijf flats hebben dertig jaar lang
de grens tussen het Oranjeveld en de
Coevering gevormd.
Al in 1973, net na de oplevering van de
eerste vijf flats blijkt er weinig belang-
stelling voor het wonen in hoogbouw

te zijn. In het Eindhovens Dagblad is te
lezen: In Geldrop lijkt geen markt meer
te zijn voor flats. In ieder geval stagneert
die markt op dit moment. Net voor de
bouwvakvakantie werden in de Coe-
vering nog 58 flats opgeleverd voor de
woningbouwvereniging Goed Wonen.
Van deze woningen, die tussen 219,-
en 395,- gulden per maand doen, staat
per 1 augustus meer dan de helft leeg.
De oorzaak van deze leegstand zal op
de eerste plaats gezocht moeten wor-
den in het feit, dat de Geldroppenaar
voor dat geld liever een eengezinswo-
ning heeft. Deze bewering wordt
gestaafd door de grote vraag naar dit
type woningen.
In 1975 heeft de commissie ruimtelijke
ordening zich gebogen over het voor-
stel van B. en W. van Geldrop, om een
ontwerp-bestemmingsplan Jan Cars-
tenszweg vast te stellen. Dit houdt een
wijziging voor de bebouwing in.
Oorspronkelijk waren op het nog open
terrein aan de Jan Carstenszweg een
drietal flats van negen bouwlagen
gepland, zoals er aan deze weg al
staan. Het nieuwe plan voorziet nu in
de bouw van 137 eengezinswoningen,
waarvan 42 grotere woningen aan de
rand van het bosgebied. Het zullen pre-
miewoningen worden. Het plan is ont-
wikkeld door Bouwmaatschappij Bra-
bant-Oost. Naar de mening van het col-
lege is het een erg geslaagd plan, goed
gekozen, terwijl de aanleg erg gediffe-
rentieerd is.
In oktober 1990 bekijkt Gemeenschap-
pelijk Woningbeheer in Eindhoven,
eigenaar van de vijf flats aan de Jan

Carstenszweg, of deze hoogbouw ge-
sloopt moet worden. Gemeenschappe-
lijk Woningbeheer, waar bouwvereni-
ging Beter Wonen en woningbouwver-
eniging Eindhoven-Patrimonium onder
vallen, doet dit naar aanleiding van de
verpaupering van hetzelfde type flats
aan de Vaalserbergweg in Eindhoven-
noord.
In 1994/1995 wordt één van de flats
gerenoveerd en omgedoopt in Raam-
veld. In de Wijkkrant van februari is te
lezen “De woningbouwvereniging Beter
Wonen zou eigenlijk best wat meer posi-
tieve publiciteit kunnen (moeten) ver-
zorgen omtrent de herinrichting van
flats en woonomgeving Jan Carstensz-
weg.
Aan de Vaalsterbergweg in Eindhoven
staan tenslotte opgeknapte flats van
hetzelfde type en die zien er prachtig
uit. En vergeet niet: voor de huurprijs
die wij betalen worden nergens in
Nederland nog zulke ruime flats
gebouwd. En zeker wanneer het groot-
onderhoud en de herinrichting zijn
afgerond zit je op een prima locatie (bus
voor de deur, winkelcentrum en
medisch centrum vlakbij) fijn te wonen”. 
Maar nadat in 1995 de eerste gereno-
veerde flat -kosten 6 miljoen gulden -
onder de naam ‘Raamveld’ was opgele-
verd veranderden de inzichten. Het ren-
overen van de andere vier flats zou nog
eens 24 miljoen gulden kosten; dat von-
den wij een te groot risico in een markt
die duidelijk tendeert naar keuzes voor
een laagbouwhuis. Bovendien is de
hoogbouw met name geconcentreerd
in de wijk Coevering waar zestig  pro-
cent van het woningbestand uit hoog-
bouw bestaat. Binnen Geldrop heeft die
hoogbouw ook een slecht imago; meer
dan tachtig procent van de bewoners
komt dan ook van buiten Geldrop. Zij
doen hun boodschappen vaak in hun
werkstad en hebben weinig of geen
binding met de wijk. De flat is veelal
hun ‘slaapstek’ die zij binnen afzienbare
tijd - gemiddeld zo’n twee jaar - willen
verruilen voor een ‘echt’ huis. Hoewel
de leegstand nu nog beperkt is ver-
wacht Beter Wonen dat na het gereed
komen van de Vinex-locaties Brande-
voort (Helmond) en Meerhoven (Eind-
hoven) de leegstand in rap tempo zal
oplopen.
Rond 2000 werden de sloopplannen
steeds concreter. Te lezen is: GELDROP -
Begin 2002 gaan de vier flats aan de
Jan Carstenszweg in Geldrop tegen de
vlakte. December 2001 moeten de 296
huurders eruit zijn. Er komen 91 huur-
appartementen met service voor 50-
plussers en 85 gezinskoopwoningen
voor in de plaats. 

10
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Voor de bewoners met een vast huur-
contract wordt een andere woning
gezocht. Nieuwe bewoners van de flat
krijgen een tijdelijk huurcontract. Zij
worden niet bemiddeld en moeten zelf
een andere woning zoeken.
In november 2002 wordt alarm gesla-
gen door het BWI. Een groep van 26
gezinnen waarvan een aantal met kin-
deren dreigt zonder woning op straat te
komen staan. Wijkoverleg Coevering
2000 laat haar zorgen blijken en de
huurdersvereniging J. Carstenszweg
heeft vele gesprekken met Wooninc. In
december 2002 volgt hierop een reactie
van Wooninc. De huurders krijgen uit-
stel tot eind maart 2003. 
Intussen vertrekken meer en meer
bewoners. Dit is duidelijk te zien aan de
toenemende hoeveelheid dichtgetim-
merde woningen. Eind maart lijken veel
van de bewoners toch te kiezen voor
een vrijwillig vertrek. Ik het Eindhovens
Dagblad staat te lezen: “Het was giste-
ren een drukte van belang rond de Jan
Carstenszflat in Geldrop. Veel bewoners
verhuisden - op het laatste moment - om
te voorkomen dat verhuurder Wooninc
een kort geding tegen hen zou begin-
nen. De appartementen moeten van-
daag leeg zijn in verband met de sloop
die half april begint. Maar niet iedereen
verliet de flat.”
Begin april wordt duidelijk dat niet
iedereen een nieuw onderkomen heeft
kunnen vinden: “Nog zeven apparte-
menten in de Jan Carstenszflats in
Geldrop zijn bewoond, hoewel maan-
dag alle bewoners hadden moeten ver-
trekken. Verhuurder Wooninc. wil dat
ze zo snel mogelijk verhuizen omdat de
sloop van de flats half april begint. In
principe kunnen de mensen die nu nog
in de flats wonen een kort geding ver-
wachten om hen te dwingen te vertrek-
ken. ‘We verdiepen ons in die zeven
adressen om te kijken wat we gaan
doen’, zegt Wooninc.-directeur A.
Pijnenburg. ‘Wie wonen er, wat is hun
situatie?’ Wooninc. onderzoekt ook of
mensen altijd goed hebben meege-
werkt, of de gegevens die ze aan
Wooninc. hebben doorgegeven klop-
pen en hoe fanatiek ze naar een ander
huis hebben gezocht.
Voor de bewoners zijn het spannende
dagen. Een van de bewoonsters vertelt
ons dat ze er alles aan heeft gedaan om
een andere woning te krijgen. Bijna
wekelijks is ze bij Wooninc. langs
geweest. Tot dan toe zonder resultaat.
De spanning wordt haar soms gewoon
te veel. Slapeloze nachten in een kale
flat want voor de zekerheid heeft ze
alles maar vast ingepakt. 
Donderdag 3 april is een laatste gesprek

geweest tussen Wooninc, de gemeente
en het BWI. Hierin zijn de overgebleven
zeven gevallen besproken. De bewo-
ners hebben 7 april te horen gekregen
wat er nu met hun gaat gebeuren. Van
de zes overgebleven families hebben
drie een andere woning in de regio aan-
geboden gekregen. De overige families
wacht waarschijnlijk een procedure als
ze niet uit eigen beweging vertrekken.

Volgens de advocaat van Wooninc heb-
ben deze families weinig tot niets
gedaan om een andere woning te vin-
den of hebben ze buiten de afspraken
om familieleden in huis genomen.

Half april is begonnen met de sloop van
de vier flats van de J. Carstenszweg.
Hiermee komt een einde aan hun der-
tigjarig bestaan. ■

Plan J. Carsztensweg na 1965

Plan J. Carsztensweg 1965



In het vorige Wijkblad schreef de heer
Smit in nogal ironische bewoordingen
over de keuzes van het college van
B&W dat, tegen het advies van ambte-
naren in, bij de Goorstraat fietsers van
rechts voorrang had laten behouden.
Het belangrijkste argument tegen de
voorrang is dat het kruispunt onduide-
lijk en dus met name voor fietsers ge-
vaarlijk is.
Hoewel het erg flauw is te betogen dat
de gemiddelde fietser niet harder dan
dertig rijdt en dus het betrokken stuk
fietspad in de 30 km zone zou moeten

liggen, is het wel zo dat veel automobi-
listen aan fietsers op dat punt geen
voorrang geven. Er moet daar dus wat
veranderen. 

Wát moet er dan veranderen?
Mogen fietsers geen voorrang meer
hebben als een kruising gevaarlijk is?
Op zich zou dat een kruising niet veili-
ger maken. Voorrangsmaatregelen kun-
nen in een woonbuurt juist een tegen-
gesteld effect hebben omdat auto’s har-
der kunnen gaan rijden. En laten we
ook eerlijk zijn. Wie rijden er nu eigen-
lijk in de Witte de Withstraat? Zijn dat
argeloze passanten of wijkbewoners die
dat punt bijna dagelijks passeren? Men
zou het punt ondertussen wel mogen
kennen.
Bovendien gaat het voorstel voorbij aan
het gedrag van kinderen. Kinderen
reageren heel vaak impulsief. De beeld-
spraak van 3VO ‘Slingerende fietstassen’
en ‘Plots overstekende linialen’ geeft
een rake typering. Voorrangsituaties
veranderen is niet de oplossing.
Moeten we het dan toch maar laten
zoals het is? Nee, uiteraard niet! Deze
kruising staat ook in het fotoboek met
gevaarlijke punten dat de werkgroep
Duurzaam Veilig van het Wijkoverleg
vorige jaar al aan wethouder Maas-
akkers heeft aangeboden. De beschre-
ven situatie is overigens slechts de helft
van het gevaar. Want ook als een fietser
op dat punt door de Witte de Withstraat
fietst en daar ‘de flessenhals’ inrijdt is
dat niet zonder gevaar.

Gedragsverandering
Als er iets is dat veiligheid schept dan is
dat gedragsverandering. Van kinderen
mag je dat niet verwachten. Het moet
uiteraard van de volwassenen komen.
Alleen zij kunnen de straten en dus
onze woonbuurt veiliger maken. Deze
gedachtegang ligt ook ten grondslag
aan Duurzaam Veilig. Mensen moet
leren minder snel en minder gehaast te
rijden. In woonwijken is het bittere
noodzaak om de snelheid van 50 km/u
naar 30 te brengen. Mensen werpen
vaak tegen dat de versnellingen van
hun auto daar niet op gemaakt zijn of
dat het te veel tijdverlies geeft. Het eer-
ste argument heeft met techniek van rij-
den te maken, het tweede is een bele-
vingszaak. Als je van de snelweg het
Bogardeind oprijdt heb je ook altijd het
gevoel dat je kruipt, hoewel de snelheid
toch nog altijd 50 km/u is. Het objectie-
ve tijdverlies van 50 naar 30 is uit te
drukken in luttele seconden. En het ver-

schil in meters is maar 300 meter per
minuut. Maar het verschil in remweg is
meer dan tweevoudig en de verwon-
dingen bij een aanrijding bij 50 km/u
zijn vaak ernstig in tegenstelling tot die
bij 30 km/u.

Verantwoordelijkheid
De wethouder had in principe gelijk
toen hij de voorrang voor fietsers in
stand hield. Maar daar houdt zijn ver-
antwoordelijkheid niet op. Hij draagt
mede verantwoordelijkheid voor de vei-
ligheid in ons dorp. Hij moet wel zorgen
voor een veilige wegenstructuur.
Er staat inderdaad op de betrokken
plaats een waarschuwingsbord. Maar in
het bordenwoud van Geldrop valt een
bord niet meer op. Dat blijkt ook uit de
brief van de heer Smit: 1 op de 123
auto’s reageerde zichtbaar.
Voor het punt bij de Witte de With-
straat/Goorstraat zijn tal van creatieve
oplossingen te verzinnen. En dat hoeft
niet altijd gepaard te gaan met de ver-
foeide drempels. Wethouder Maas-
akkers laat nu berekeningen uitvoeren
hoe Duurzaam Veilig in 2006 in Geldrop
gerealiseerd kan zijn.
Maar voor het punt van de Goorstraat
kunnen gemakkelijk op kortere termijn
maatregelen worden genomen. Echt
duidelijke markeringen op de weg en
zorgen dat het fietspad optisch ook bij
de Goorstraat hoort, kunnen soelaas
bieden. ■
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Fietsers en voorrang

Op stap met Jap
Ieder jaar gaat Bewonersvereniging
‘t Goor/Coevering West een wandeling
maken met Jap Smits, boswachter van
de Strabrechtse Heide.
Ook dit jaar kunnen we weer op stap
met Jap. Het vorig jaar is die wandeling
helaas in het water gevallen. De regen
kwam met bakken uit de lucht. Jap is
een overbezet man die ons toch graag
meeneemt naar de natuur en daar
razend veel over kan vertellen. De tocht
is in eerste instantie voor leden van de
Bewonersvereniging, maar belangstel-
lenden kunnen ook meewandelen.

De heidewandeling is op zaterdag
10 mei a.s. om 9 uur ‘s morgens.

Het vertrekpunt van deze wandeling is
de parkeerplaats aan de Heezerweg in
Mierlo. Het is de weg die over het vol-
gende viaduct van de A67 gaat gezien
vanuit Geldrop. We bezoeken met Jap
de N.O.-kant van de hei en bekijken en
beluisteren dan vooral de vogels. Veel
plezier. ■


